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SAKSPROTOKOLL 
 
Invitasjon fra Uddevalla kommune om deltakelse i Interreg forprosjekt 
 
 
Nedre Glomma Regionråd 2015 - 2019 har behandlet saken i møte 08.03.2019 sak 4/19 
Behandling i Nedre Glomma Regionråd 08.03.2019: 
Følgende hadde ordet til drøftingen: 
Ordfører Halden Thor Edquist (H), gruppeleder Fylkestinget Johan Edvard Grimstad (Sp), 
Harald Rønneberg (H), Anders Brunberg (Uddevalla kommun), Jarmo Uusitalo (Uddevalla 
kommun), Jon-Ivar Nygård (Ap), fylkesvaraordfører Siv Henriette Jacobsen (Ap), Sindre 
Martinsen-Evje (Ap), Eivind Normann Borge (Frp), Kim-Erik Ballovarre (H), Svein Larsen (Ap), 
kommunedirektør Sarpsborg Unni Skaar,  
 
Kommunedirektør Sarpsborg Unni Skaar fremmet følgende omforente forslag: 
1. Regionrådet støtter at det arbeides videre med søknad for Interregprosjekt i ØKS-

programmet med Uddevalla. 
2. I det videre arbeidet med søknaden innarbeides innspillene fra regionrådet, Østfold 

fylkeskommune og Halden kommune. 
3. Forstudien må bygge på de vedtakene som er gjort på nasjonalt nivå i Sverige og Norge om 

utbygging av transportkorridorer, herunder Inter-city utbyggingen i Norge. 
4. Det legges særskilt vekt på et samarbeide mellom havnene i regionen og 

utviklingsmulighetene for næringslivet. 
5. Saken orienteres om i neste møte i regionrådet. 
 
Votering 
Regionrådet ga sin tilslutning til kommunedirektørens omforente forslag.  
 
Konklusjon på drøftingen:  
1. Regionrådet støtter at det arbeides videre med søknad for Interregprosjekt i ØKS-

programmet med Uddevalla. 
2. I det videre arbeidet med søknaden innarbeides innspillene fra regionrådet, Østfold 

fylkeskommune og Halden kommune. 
3. Forstudien må bygge på de vedtakene som er gjort på nasjonalt nivå i Sverige og Norge om 

utbygging av transportkorridorer, herunder Inter-city utbyggingen i Norge. 
4. Det legges særskilt vekt på et samarbeide mellom havnene i regionen og 

utviklingsmulighetene for næringslivet. 
5. Saken orienteres om i neste møte i regionrådet. 
 
 


